

الجمعية العامة الـ141 للاتحاد البرلماني الدولي

بلغراد (صربيا) 17-13 تشرين الأول/أكتوبر 2019



مشروع جدول الأعمال

الاجتماع مع رؤساء الجموعات الجيوسياسية ورؤساء اللجان الدائمة

الأحد، 13 تشرين الأول/أكتوبر 2019، 2010-13:00 الأحد، 13 تشرين الأول/أكتوبر (B)، مركز المؤتمرات سافا

- 1. مقدمة من رئيسة الاتحاد البرلماني الدولي: تنفيذ رؤية الرئيسة.
- 2. عرض من رؤساء المجموعات الجيوسياسية ورؤساء اللجان الدائمة عن الأنشطة منذ انعقاد الجمعية العامة الدائمة المجموعات الجيوسياسية ورؤساء اللجان الابتكارات الأخيرة والممارسات الجيدة في العامة الدولي (بما في ذلك الابتكارات الأخيرة والممارسات الجيدة في أساليب عملهم)
 - 3. أنشطة بمناسبة الذكرى اله 130 للاتحاد البرلماني الدولي
- 4. التقارير المقدمة من الأعضاء حول متابعة قرارات الاتحاد البرلماني الدولي والقرارات الأخرى. (CL/205/12-R.1)
- 5. بناء دعم المشاريع السياسية للاتحاد البرلماني الدولي لدى الأمم المتحدة (EX/282/4/(b)-R.1)
 - 6. أنشطة الاتحاد البرلماني الدولي المقبلة:
 - (أ) الفعاليات التي تتطلب برلماناً مضيفاً؛
 - (ب) المؤتمر العالمي لرؤساء البرلمانات.
 - 7. ما يستجد من أعمال.





141st IPU Assembly

Belgrade (Serbia) 13-17 October 2019



Draft Agenda

Meeting with the Chairpersons of the Geopolitical Groups and Presidents of the Standing Committees

Sunday, 13 October 2019, 11 a.m.–1 p.m. Art Café (ground floor), Building B, Sava Centre

- 1. Introduction by the IPU President: Implementation of the President's vision
- 2. Update by the Geopolitical Group Chairs and Standing Committee Presidents on activities since the 140th IPU Assembly (including recent innovations and good practices in their working methods)
- 3. Activities to mark the IPU's 130th anniversary
- 4. Reporting by Members on follow-up to IPU resolutions and other decisions (CL/205/12-R.1)
- 5. Building support for IPU's political project at the United Nations(EX/282/4(b)-R.1)
- 6. Future IPU activities:
 - (a) Events requiring a host parliament
 - (b) World Conference of Speakers of Parliament
- 7. Any other business